
Evaluatie 2e enquête identiteit AVH en KAV  

Rapportage n.a.v. enquête voor besturen AVH, KAV, Fusie Commissie en Klankbordgroep 

 Respons: 

135 x ingevuld; voor zover te zien unieke respondenten. (vorige enquête 165 x ingevuld) 

 Niet nagevraagd of respondent nu lid AVH is of KAV 
 Vraag 1 naam: 

122 x Haarlem Atletiek (91,7%) 

13 x Kennemerland Atletiek (9,8%) 

Conclusie: naam nieuwe fusieclub zou Haarlem Atletiek worden op basis van deze enquête 

 Vraag 2 toekomstige clubkleuren: 

Volledig vrijheid ten aanzien van nieuwe kleuren: 97 x (ruim 72%) 

Beperkte vrijheid (combinatie van kleuren): 39 x (29%) 

Conclusie: >2/3 meerderheid is voor veel vrijheid van kleuren, echter 1/3 vraagt wel om 
behoud of referentie naar oude kleuren zie ook hieronder in de vrije tekst 

 Open vraag en opmerkingen t.a.v. logo / kleuren etc.:  

Nb samengevatte en meest genoemde opmerkingen 

1. T.a.v. logo het meest genoemd is de toren van het logo van de gemeente/stad 
Haarlem, al dan niet met zwaard en sterren. Aanvullend genoemd en gevraagd 
referentie naar atletiek in de vorm van een rennende atleet, springer, stoter/werper 
OF een atletiekbaan. 

2. Aanvullende opmerkingen t.o.v. clubkleuren. Gewenst is onderscheidend te zijn (dus 
anders dan andere clubs), helder. Er is een 50-50 opmerkingen van juist wel of juist 
niet de combinatie oranje rood (volgens hockeyclub Oranje-rood). Vooral geen witte 
broekjes doorschijnend , wel zwart. En veel genoemd de H prominent op de shirts, 
refereert aan beide moederclubs en staat voor Haarlem Atletiek. 

3. Verder nog vele kleine opmerkingen, alles is goed, een mug, estafettelopers, modern, 
snelheid uitstralend en kleuren blauw ((PMS286?) of groen genoemd. 

Voorlopige conclusie: Je zou een combinatie kunnen maken als ontwerper van de toren met 
een referentie naar de atletiek in de vorm van een atleet of juist de atletiekbaan. Qua kleuren 
lijkt vooral onderscheidend en herkenbaarheid belangrijk te zijn, referentie naar het verleden 
in de vrije tekst dus wel veel, maar getalsmatig maar 1/3. Wel duidelijk de wens om een H en 
ik denk een zwart broekje is basis en gewenst (voorlopig). 

 Hoe verder? 

Dit is besproken in de Fusie Commissie en in het gezamenlijke bestuur AVH en KAV en de 
Klankbordgroep.  
We willen meerdere ontwerpers  (in onderlinge afstemming) vragen om basisvoorstel te 
maken op basis van de enquête en een tijdspad, ter beoordeling. .  
Kanttekening dat je zowel namen en kleuren straks door de Atletiekunie moet worden 
goedgekeurd. 


